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Bodor László vagyok és azt hiszem sokan a mémekből ismertek, de hát nincs olyan, hogy 

negatív reklám, eddig ízelítőt kaphattatok különböző kampány megmozdulásokon, hogy 

milyennek is képzelem a tökéletes közösségi életet (ezt a vonalat megválasztásom után is 

folytatnám) a programomban viszont megragadnám a lehetőséget és egy pár szót ejtenék a 

szakmaiságról és a tényleges tervekről melyekkel úgy érzem jobbá tehetem az egyetem minden 

polgárának életét.  

Azért nagyon nem kell megijedni, pálfordulás nem történt, mindössze egy olyan oldalamról 

ismerhettek meg ezen pár sor elolvasásával melyet nem feltétlen mutatok minden kocsmatúrán.  

Sokak számára élénk emlékként élhet a kollégium aljában helyet kapó hallgatói büfé, sajgó 

szívvel látom, hogy ahol egykor kocsma állott most kőhalom, legalábbis a csocsó asztalokon 

és az örökké lezárva tartott pulton kívül nem sok dolog emlékeztet arra, hogy valaha itt 

hallgatók szebbnél szebb estéit kiszolgáló vendéglátó egység kaphatott helyet. Ez egy olyan 

kiaknázatlan lehetőség, amelyet némi fenntartókkal és egyetemi eminenciásokkal folytatott 

egyeztetés után (persze ha az elsöprő hallgató támogatás is megvan) semmi akadálya nem lenne 

újra nyitni, megreformálni és egy olyan béke szigetté alakítani, ahol a kőbányai és a rozé fröccs 

mindig 500 forint alatt van. Nem gondolom, hogy topp körúti vesztőhellyé kéne alakítani a kis 

kollégiumunk, de mindenképp jótékony hatása lenne a közösségre nézve, ha lenne egy hely, 

ahol széltől, esőtől, fagytól védett helyen lehet megtárgyalni a hét fáradalmait, így talán a 

kollégium se válna kísértet kastéllyá péntektől vasárnapig.  

Elöljáróban ennyit, a tettek úgyis mindig hangosabban beszéltek a szavaknál, ha igényetek van, 

hogy egy Bodor Laci HÖK elnök szerű figura is helyet kapjon a hallgatói érdekképviseletben 

tudjátok merre kell x-elni! 

  


